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Protokół Nr XXXII/2021 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 17 grudnia 2021 r. 

 

Zapis XXXII Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/5109/xxxii-sesja-rady-gminy-stegna-17122021-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 09:00                                                              czas zakończenia: 10:15 

 

XXXII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 17 grudnia 2021 r. na godz. 09.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XXXII 

Sesji Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane a Administratorem danych jest 

Gmina Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Skarbnik Gminy Dorotę Witkowską, Sekretarz Beatę Burligę, Radcę prawnego Igora 

Kępińskiego, Sołtysów, Radnych Gminy Stegna oraz wszystkich oglądających obrady Sesji 

Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o logowanie się do systemu. Stwierdził, 

iż na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych - sesja jest prawomocna do podejmowania 

uchwał - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

przedłożonego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, jako punkt 

8.6., 

 

2) zmiany Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych, jako punkt 8.7. 

 

3) ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna, jako punkt 8.8., 

wszystkie projekty uchwał były przedłożone i omówione na posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/5109/xxxii-sesja-rady-gminy-stegna-17122021-r
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych ma jeszcze uwagi 

do przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku, jako pkt. 8.6. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt. 8.7. projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad, jako pkt. 8.8. projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian wprowadzonych przez Radę Gminy Stegna:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

8.1. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok; 

8.2. nadania nazwy ulicy Bałtyckiej obejmującej działki osób prywatnych nr 962/20, 
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962/28, 962/38, położonych w miejscowości Stegna; 

8.3. przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stegna; 

8.4. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021; 

8.5. zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 2020 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2021-2033; 

8.6. zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych; 

8.7. zmiany Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych; 

8.8. ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna; 

8.9. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034; 

8.10. uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej 

Magdaleny Haftkowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

 

Radna Brygida Drągowska poprosiła o rozszerzenie punktu dotyczącego spotkania  

z Nadleśnictwem oraz wspólnych inwestycji. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski poinformował, że spotkanie miało na celu omówienie 

bieżących inwestycji realizowanych przez Nadleśnictwo na naszym terenie, tzn. wieży 

widokowej na wzgórzu Albrechta, na którą Nadleśnictwo posiada dokumentację, jak również 

bieżącego i docelowego utrzymania zejść przez wydmę, schody w Mikoszewie i Junoszynie. 

Poruszono również tematy dalszego funkcjonowania tzw. traktu słonecznego w Stegnie  

w kwestii usytuowania małej infrastruktury, ławek i koszy. 

 

Radna Brygida Drągowska czy jest możliwość, że inwestycja budowy wieży widokowej 

będzie realizowana wspólnie z Nadleśnictwem, czy mówimy tutaj o konsultacjach w tej 

sprawie.  

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski wyjaśnił, że dokumentacja ta powstała parę lat temu. 

Szukamy źródeł finansowania tego zadania. Z funduszu leśnego na przyszły rok nie planuje się 
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jego realizacji. Jeżeli tylko pokażą się jakiekolwiek źródła dofinansowania dla gminy czy 

Nadleśnictwa będziemy to procedować.  

  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o uzupełnienie informacji dotyczącej 

spotkania w zakresie budowy hali sportowej w Drewnicy, czy jest ona realizowana zgodnie  

z planem. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski poinformował, że realizacja inwestycji przebiega zgodnie 

z harmonogramem wszystko idzie zgodnie z planem. Występują pewne trudności z materiałami 

budowlanymi, ceny poszybowały w górę. Wykonawca szuka oszczędności technicznych, 

dlatego odbyły się spotkania zarówno z wykonawcą jak i projektantem. Wykonawca złożył 

wniosek o zwiększenie dofinansowania zakresu realizacji jak również terminu zakończenia 

projektu. Obecnie trwają negocjacje, o końcowym efekcie zostaną Państwo poinformowani.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

 

Radni więcej zapytań nie zgłosili. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XXXII sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w terenie w sprawie analizy funkcjonowania placówek oświatowych – 

szkoła w Drewnicy, Stegnie i Tujsku; 

2. udział w XXIX Sesji nadzwyczajnej - tryb zdalny; 

3. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na XXX sesję Rady Gminy Stegna- 

tryb zdalny; 

4. udział w XXX Sesji Rady Gminy Stegna; 

5. udział w XXXI Sesji Rady Gminy Stegna – tryb zdalny. 

6. spotkanie w sprawie omówienia uchwał na dzisiejszą sesję; 

7. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na XXXII sesję Rady Gminy 

Stegna; 

8. udział w XXXII sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział  w posiedzeniu Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XXXII sesję. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

Nie zgłoszono. 
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Ad. Pkt. Nr 8.1.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/294/2021 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.2.   projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Bałtyckiej obejmującej 

działki osób prywatnych nr 962/20, 962/28, 962/38, położonych w miejscowości Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 
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Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy Bałtyckiej obejmującej działki osób prywatnych nr 962/20, 

962/28, 962/38, położonych w miejscowości Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/295/2021 

w sprawie nadania nazwy ulicy Bałtyckiej obejmującej działki osób prywatnych  

nr 962/20, 962/28, 962/38, położonych w miejscowości Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.3.   projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXII/296/2021 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.4. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/297/2021 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2021 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.5.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady 

Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 

2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2021-2033. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/298/2021 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/216/2020 Rady Gminy Stegna z dnia 18 grudnia 

2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2021-2033 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.6.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy 

Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są pytania do przedmiotowego 

projektu uchwały.  

 

Radny Maciej Makowski prosi o to, aby również każda z kolejnych też zmian wynagrodzenia 

czy diet była okraszona komentarzem. Radni otrzymali wszelkie materiały i informacje, nad 

którymi pracowali, natomiast z uwagi na istotność zmian, abyśmy mogli przedstawić  

to w sposób jasny i czytelny.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska sołtysi otrzymują zryczałtowaną dietę za wykonywanie swoich 

czynności. Zawsze powtarza, że rola sołtysa jest bardzo ważna, ponieważ jest on przedłużeniem 

władzy w gminie i jest urzędnikiem, na którym spoczywa masa obowiązków. Do tej pory diety 

sołtysów były niezbyt wysokie, wypłacane kwartalnie. Sołtysi oprócz spotkań z mieszkańcami 

odwiedzają urząd kilka razy w miesiącu, nie tylko w zakresie realizacji funduszu sołeckiego, 

ale także w sprawach wszelkich opłat lokalnych. Propozycja wzrostu diet została uzgodniona  

z Radnymi, z uwagi ogromu zadań, jakie spoczywają na sołtysach. 

 

Radny Maciej Makowski o tym wszystkim Radni wiedzą, ponieważ pracowali nad tymi 

projektami na Komisjach, w pewnym stopniu mają wpływ na ich wygląd, natomiast na sesji są 

obecne inne osoby i chciałby, aby ta wypowiedź służyła ich informacji. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie w pewnym stopniu, ale mamy na to 

bezpośredni wpływ, będziemy nad tymi projektami głosowali. 

Zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi lub pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r.  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

 Przyjęto uchwałę Nr XXXII/299/2021 

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/25/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 26 lutego 2015 r. w 

sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.7.   projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w sprawie usta-lenia wysokości diet dla radnych 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. Rozumie, że również Wójt Gminy ma przedstawić projekt. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wyjaśniła, że w październiku 2021 roku zmieniło się 

rozporządzenie, które określa maksymalną wysokość diet przysługujących radnemu gminy do 

15 tyś mieszkańców. Do chwili obecnej obowiązująca uchwała określała wysokość diety 

kwotowo, zaproponowana została zmiany uchwały i ustalenie wysokości diet stawką 

procentową, celem usprawnienia, ponieważ w przypadku zmian ustawowych, każdorazowo 

musiałaby być dokonywana zmiana. Proponowana zmiana w momencie kolejnych zmian 

ustawowych nie będzie wymagała zmian uchwały, diety z automatu będą naliczane według 

ustawowych zapisów. Chciałaby podkreślić, że rola Rady jest olbrzymia w związku z tym 

dobrze się stało, że kwota diet w gminie do wielkości 15 tyś mieszkańców została zwiększona. 
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Odpowiedzialność za poszczególne decyzje spoczywają na Radzie i w związku z tym należy 

się stosowana do tego dieta.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi lub pytania 

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 r. w 

sprawie usta-lenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/300/2021 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/134/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 18 lutego 2016 

r. w sprawie usta-lenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.8.   projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla 

Wójta Gminy Stegna 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski czuje się zobowiązany, aby w tym punkcie 

zabrać głos w imieniu Rady Gminy, która wnioskuje o jej podjęcie. Odnosząc się do cytowane 

przez Panią Wójt rozporządzenia zostały zmienione także zasady ustalenia wynagrodzenia 

wójtów, burmistrzów oraz prezydentów miast. Jesteśmy zobowiązani ustawowo, aby taką 

uchwałę do końca danego roku podjąć. Radni w znacznej większości składu Rady wnioskowali, 

aby zawarte w projekcie uchwały wielkości wynagrodzenia były w kwocie maksymalnej ze 

względu szacunku, a przede wszystkim podkreślenia pracy Wójta, który jest według 
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wnioskujących Radnych Wójtem działającym prężnie, działającym bardzo dobrze dla naszej 

gminy. Sytuacja finansowa gminy w chwili obecnej jest bardzo stabilna. Pozyskiwane środki 

zewnętrzne systematycznie spływają, realizowane są zarówno większe jak i mniejsze projekty.   

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 
Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/301/2020 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna 

 

Ad. Pkt. Nr 8.9.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Radni obradują nad drugim 

projektem uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Projekt ten był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o zabranie głosu przez Skarbnika 

Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską w celu odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 156/g276/F/II/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 19 listopada 2021 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stegna na 

lata 2022 – 2034, którą pozytywnie opiniuje projekt uchwały o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej gminy Stegna na lata 2022 – 2034 – stanowi załącznik do protokołu. 



12 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił Wójt Gminy o przedstawienie założeń 

budżetowych na przyszły 2022 rok. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska budżet gminy jest najważniejszym dokumentem finansowym 

mówiący zarówno o dochodach i wydatkach jak również o przychodach i rozchodach w danym 

roku kalendarzowym. Tworząc projekt budżetu na 2022 rok wzięte zostały przede wszystkim 

wydatki bieżące w stosunku do wydatków majątkowych. Realizowane są bardzo duże 

inwestycje, które są ujęte w tym roku jak również przyszły rok, szczególnie realizacja tych 

dużych zadań, które mamy przed sobą. Rozbudowa Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, która 

jest w trakcie realizacji jak również rozbudowa Zespołu Szkół w Stegnie.  W tym roku 

uchwaliliśmy plan zagospodarowania przeznaczenie terenu w celu możliwości uzyskania tego 

terenu od Lasów Państwowych bez kosztowo. Grunt ten jest już przekazany, przystąpiliśmy do 

porządkowania tego terenu. Realizujemy duże zadania związane z budową tras rowerowych  

w partnerstwie z Krynicą Morską, Sztutowem oraz Nowym Dworem Gdańskim. Uzyskaliśmy 

dodatkowe środki finansowe na postawienie dodatkowej wiaty i punktu widokowego  

w miejscowości Mikoszewo. Najprawdopodobniej otrzymamy środki na dokończenie tej 

inwestycji nawet do mostu w Kiezmarku, aby połączyć się z innymi trasami. Wspieramy 

samorząd powiatowy w realizacji zadań, w tym roku remont drogi w Bronowie, planujemy 

kontynuować to w przyszłym roku. Dużo środków przeznaczonych jest również na zadania 

związane z infrastrukturą techniczną, związaną z budową wodociągów czy przebudową 

kanalizacji sanitarnej, która będzie realizowana w Jantarze i Tujsku. Zabezpieczone zostały 

środki na budowę zejść przyplażowych w Stegnie, jest to kwota 5,5 mln zł, z czego 4,95 mln zł 

stanowić będzie dofinansowanie. Wnioski do samorządowego programu dróg składane są 

systematycznie. Staramy się pozyskiwać różne środki finansowe i o to opieramy nasz budżet. 

Przy realizacji funduszu sołeckiego, jeżeli występują braki finansowe staramy się wspierać 

finansowo realizację tych zadań. Cieszy się z tych dużych inwestycji, o które gmina walczyła 

od lat i cieszy ją fakt, że akurat tej Radzie uda się to zadanie zrealizować. Gro inwestycji 

realizowanych jest również ze środków własnych, w tej chwili jesteśmy na końcowym etapie 

rozstrzygnięć parkingu w Jantarze przy ulicy Słonecznej. Na wszystkie planowane zadania 

środki finansowe są zabezpieczone w budżecie. Podsumowując podkreśliła, że budżet gminy 

jest stabilny i bezpieczny.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował za przedstawienie w skrócie 

projektu budżetu, który jest obszernym dokumentem. 

Otworzył dyskusje nad projektem budżetu i poprosił w pierwszej kolejności o zabranie głosu 

przez Skarbnika Gminy. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska Pani Wójt dość wyczerpującą przedstawiła 

przyszłoroczne założenia budżetu. Dochody ogółem w uchwale budżetowej określone zostały 

na poziomie 50 759 391,16 zł. Dzielimy je na dochody bieżące w wysokości 45 442 627,16 zł,  

oraz dochody majątkowe w wysokości 5 316 764 zł. Najistotniejszy wpływ mają wpływy  

z podatku od nieruchomości, które szacuje się na poziomie 10 031 044 zł jak również 

subwencje. Najistotniejszą subwencją, jaką otrzymuję z budżetu państwa jest subwencja 

oświatowa w wysokości 8 264 202 zł oraz subwencja wyrównawcza w wysokości 1 864 107 zł 

Udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych na 2022 rok wynosi 6 629 507 zł. 

Na wielkość dochodów gminy wpływają dotacje celowe, podzielone są na realizację zadań 

zleconych w kwocie 7 218 453 zł oraz zadań własnych 1 301 854 zł. Dochody majątkowe  

w uchwale budżetowe określone zostały na poziomie 5 316 764 zł. Głównym czynnikiem są 

dochody majątkowe z tytułu dotacji na finansowanie wydatków – 3 291 764 zł oraz dochody 

ze sprzedaży majątku w wysokości 2 005 000 zł. Wydatki gminy w roku 2022 określone zostały 
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w wysokości 61 705 160,75 zł, w podziale na wydatki bieżące 47 185 573,09 zł oraz wydatki 

majątkowe w kwocie 14 928 587,66 zł. Oprócz zadań inwestycyjnych, które wymieniła Pani 

Wójt ujęte są inwestycje drogowe, przebudowa dróg gminnych: w Bronowie, Okólnej  

i Sportowej w Stegnie, Słonecznej w Jantarze oraz Zielnej i Zielonej w Stegnie. Zabezpieczone 

jest 50% wkładu w ramach wniosków złożonych do programu dróg samorządowych.  

Do realizacji pozostał jeszcze budynek opieki zdrowotnej w Drewnicy. W budżecie wydzielone 

zostały środki do dyspozycji sołectw w wysokości 683 084,00 zł. Wyodrębniono dwie rezerwy, 

rezerwę ogólną w wysokości 600 000 zł, jak również rezerwę celową 1 084 410 zł. Większość 

rezerwy celowej stanowi rezerwa oświatowa 666 410 zł, rezerwa kryzysowa 127 000 zł oraz 

rezerwa na wydatki inwestycyjne 291 000 zł. Realizację gminnego programu przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomani określono w wysokości 470 000 zł. Zaplanowane zostały środki na 

realizację zadań wynikających z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie  

w wysokości 2 580 000 zł. Wyodrębniono środki w wysokości 45 400 zł na odpis na Izby 

Rolnicze, co stanowi 2% wpływu z podatku rolnego. Określony został również plan dochodów 

i wydatków jednostek oświatowych na poziomie 750 930 zł. Budżet na 2022 rok jest budżetem, 

który zamknie się deficytem, jest on określony na poziomie 10 945 769,59 zł, który zostanie 

pokryty przychodami z zaciągniętych kredytów w wysokości 6 177 415 zł. W 2022 roku 

planuje się zaciągnął kredyty na łączną kwotę 7 217 415 zł, z czego 1 040 000 zł planuje 

zaciągnąć się na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. W celu pokrycia deficytu 

wprowadzona została nadwyżka budżetowa 960 000 zł wynikające ze otrzymanych środków 

na realizację programu „STOP wykluczeniu”. W tym roku z przyczyn od nas niezależnych nie 

zostały te środki wykorzystane. Wolne środki na pokrycie deficytu określono w kwocie   

3 808 354,59 zł, wynikają one przede wszystkim z dofinansowań, które gmina otrzymała na 

konto, a nie zostały one jeszcze wydatkowane. Są to realizacja zadania budowy wodociągu  

w Jantarze-Leśniczówce w wysokości 300 000 zł, inwestycja w Drewnicy 800 000 zł, 

rozbudowa Zespołu Szkół w Stegnie 1 582 172 zł. Wprowadzono również wolne środki z tytułu 

sprzedaży alkoholu o małych pojemnościach w wysokości 53 930,59 zł. W przyszłym roku 

rozchody, czyli spłaty kredytów są określone na poziomie 1 040 000 zł, odsetki od 

zaciągniętego długu są szacowane w wysokości 500 000 zł. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w kwestii uzupełnienia przypomniał, że Rada 

obecnie obraduje nad punktem dotyczącym Wieloletniej Prognozy Finansowej. Z uwagi na to, 

że oba te projekty są bardzo ściśle ze sobą powiązane. Głosowanie w sprawie Wieloletniej 

Prognozy jest praktycznie tożsame z głosowaniem nad budżetem, ponieważ budżet na rok 2022 

jest ujęty w Wieloletniej Prognozie. Z tych względów już w tym punkcie otworzył debatę. 

Poprosił Skarbnik Gminy, aby podała informację jak przedstawia się Wieloletnia Prognoza 

Finansowa gminy, czy jest ona stabilna.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska Wieloletnia Prognoza Finansowa zgodnie z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej badającą ten dokument jest realna, stabilna i możliwa do 

wykonania. Wzrosty, jakie zostały wprowadzone wynikają z czynników ekonomicznych,  

o których wszyscy słyszymy. Skorygowane zostały wpływy z podatku od osób fizycznych oraz 

wysokość dotacji, jakich się spodziewamy w przyszłych latach. Wydatki od roku 2022 i w 

latach kolejnych planowane są z delikatnym 2-10 % wzrostem. Kredyty rozpisane zostały do 

roku 2023. Jeżeli chodzi o obsługę długu wszystkie wskaźniki są spełnione. Zadania 

inwestycyjne planowane do realizacji w kolejnych latach są wskazane, jako zadania objęte 

limitem.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w dyskusji 

na temat budżetu oraz wieloletniej prognozy finansowej.  
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Pani Skarbnik opisała nam informację o stabilnej sytuacji finansowej gminy. 

Nie dokonano zgłoszeń, w związku, z czym Przewodniczący Rady zamknął dyskusje nad 

budżetem gminy na 2022 rok oraz wieloletnią prognozą finansową. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/302/2021 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.10.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna  

na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Radni obradują nad drugim 

projektem uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki. Projekt ten był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Za nami dyskusja oraz przedstawienie przez Panią Wójt i Panią Skarbnik budżetu gminy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku przez Skarbnika Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 157/g276/P/II/21 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 19 listopada 2021 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Stegna na 2022 rok oraz możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu, którą pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej gminy 

Stegna na 2022 rok oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu– stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 
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Nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii 

poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Przewodniczący Komisji Maciej Makowski poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja ds. Społecznych: 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

Przewodniczący Komisji Jan Hudomięt poinformował, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 15,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXII/303/2021 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował i pogratulował Wójt Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, Radnym, Sołtysom oraz pracownikom Urzędu zatwierdzenia budżetu na 

2022 rok. Życzy sprawnej realizacji założeń w nim przyjętych, dobrej współpracy z Radą 

Gminy. Jest to ambitny budżet, ale ma nadzieję, że uda się go wykonać.  

  

Wójt Gminy Ewa Dąbska tak jak już wspomniała, zatwierdzili Państwo najważniejszy 

dokument dla gminy na dany rok. Z chwilą zatwierdzenia budżetu można rozpocząć wszelkie 

procedury.  Podkreśliła, że wspólnie damy radę zrealizować ten budżet. Zadania, które wiele 

lat temu powinny być zrealizowane ma nadzieję, że uda się je zrealizować. Wskazała na 

wielogodzinną pracę Radnych w celu wypracowania stanowisk i rozwiania wszelkich 

wątpliwości. Są jeszcze pewne pomysły, o które będzie walczyć, ale nie chce o nich mówić  

z wyprzedzeniem. Podziękowała za podjęcie tej bardzo trudnej decyzji.  

 

Ad. Pkt. Nr 9.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że we wskazanym terminie nie 

wpłynęły interpelacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.   Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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Sołtys Sołectwa Jantar Leśniczówka poprosił o przedstawienie szczegółowe podwyżek diet 

dla Sołtysów. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wskazała stawki diet dotychczas obowiązujących z podziałem na 

ilość podatników: do 100 podatników -– 570 zł, od 101 do 300 podatników – 700 zł; powyżej 

300 podatników – 900 zł kwartalnie. Dziś uchwalone wysokości diet do 100 podatników – 

900zł, od 101 do 300 podatników – 1200 zł; powyżej 300 podatników – 1500 zł kwartalnie. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska podziękowała Radnym za wszystkie dzisiaj zatwierdzone uchwały. 

Złożyła mieszkańcom Gminy życzenia z okazji zbliżających Świąt Bożego Narodzenia. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski nie jest to ostatnia sesja Rady Gminy Stegna  

w tym roku.   

W imieniu Radnych Gminy Stegna złożył życzenia z okazji nadchodzących Świat Bożego 

Narodzenia. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął 

XXXII Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


